

# Regionsamverkan Sydsverige

## Anteckningar från ledningsgruppsmöte den 1 mars 2016

---

Mötet ägde rum i Rådhus Skåne samt via telefon, klockan 13-14.15

### Närvarande:

Thorbjörn Lindhqvist, Region Skåne (ordförande)  
Peter Lilja, Landstinget Blekinge  
Anna-Lena Cederström, Region Blekinge  
Jörgen Preuss, Region Halland (deltog på telefon)  
Krister Björkegren, Landstinget i Kalmar län (deltog på telefon)  
Martin Myrskog, Region Kronoberg  
Monica Holmqvist, Kommunförbundet Skåne (deltog på telefon)  
Mats Petersson, Region Skåne (infrastrukturgruppen)  
Karl-Johan Bodell, Landstinget i Kalmar län (kollektivtrafikgruppen)  
Karl Landergren, Landstinget i Kalmar län (h&s-gruppen) (deltog på telefon)  
Gunne Arnesson Lövgren, Region Skåne (sekreterare)

### Frånvarande:

Agneta Jansmyr, Region Jönköpings län  
Helena Nilsson, Regionförbundet i Kalmar län  
Alf Jönsson, Region Skåne  
Mikael Stammaing, Region Skåne  
Malena Sandgren, Region Blekinge (kulturgruppen)

### 1. Fastställande av dagordning

Mötet öppnades av Thorbjörn Lindhqvist som hälsade alla välkomna och det utskickade förslaget till dagordning godkändes.

### 2. Anmärkningar från ledningsgruppsmötet den 28 januari

Under frånvarande står Håkan Brynielsson, är rättat till Helena Nilsson. Mötet godkände anmärkningarna och den rättade versionen läggs på [www.regionsamverkan.se](http://www.regionsamverkan.se).

### 3. Reflektioner från styrelsens möte den 18 februari

Styrelsemötet präglades av konstruktiva och positiva diskussioner. En reflektion i efterhand är frågan om ledningsgruppens roll i relation till övriga arbetsgrupper och det som tidigare diskuterats bekräftades, att ledningsgruppen har en samordnande roll och bereder arbetsgruppernas och utskottens frågor före hantering i styrelsen och representantskapet.

### 4. Bemanning av representantskapet, styrelsen, utskotten och arbetsgrupperna

Den uppdaterade listan med förslag till bemanning av de olika grupperna i Regionsamverkan Sydsverige har varit utskickad, i Kalmar pågår den politiska processen fortfarande och det är okänt när den är färdig.

### 5. Lägesrapport från arbetsgrupperna

En kort lägesrapport gavs från de olika arbetsgrupperna.

Utskott och arbetsgrupp för regional utveckling har ännu inte träffats och den första frågan handlar om vad uppdraget är, vilka frågor som ingår, till exempel integration, validering, kompetensförsörjning.



Infrastrukturutskottet träffas den 17/3 då man diskuterar presentationen av positionspapperet på Näringsdepartementet den 30/3. För infrastrukturfrågorna finns ett givet sammanhang där samarbetet kan göra stor skillnad, bland annat den kommande tolvårsplanen. Det är viktigt att se kopplingen till arbetet med kollektivtrafiken.

Kollektivtrafikgruppen hade möte tidigare under dagen (1 mars) och verksamheten kring biljettsamverkan som legat i den ekonomiska föreningen ASCAN är en av frågorna som arbetet handlar om. I övrigt handlar det om marknad och försäljning med nytt taxsystem, trafikstrukturen på 3-5 års sikt samt teknik. Även Öresundståg, Krösatåg och Pågatåg diskuteras.

Kulturgruppen fortsätter det tidigare påbörjade arbetet och bland annat diskuterar man med Kulturrådet om utvecklingsmedel för den professionella dansen (modern dans).

Hälsa- och sjukvårdsgruppen har sitt första möte imorgon och diskussionen kommer att handla om vinster i samverkan kring folkhälsofrågor, kan också handla om distansarbete inom hälso- och sjukvården, lärande och erfarenhetsutbyte.

Ledningsgruppen har en sammanhållande roll för arbetsgrupperna och bereder ärenden till styrelsen.

#### **6. Förslag till handlingsplan**

Ledningsgruppen godkände förslaget till handlingsplan som skickas till styrelsen innan den går ut till representantskapet och mötet den 17/3.

#### **7. Årsmöte och representantskapets möte den 17 mars**

Förslaget till upplägg av den 17 mars har diskuterats tidigare, som komplettering lyftes att Henrik Fritzon hälsar välkommen till mötet och under punkten 8 lägesrapport från arbetsgrupperna görs en gemensam dragnig av ordförande i utskottet och sammankallande i tjänstemannagruppen.

#### **8. Medverkan i Almedalen den 3-10 juli 2016**

Förslag har diskuterats i styrelsen att Regionsamverkan Sydsverige skulle delta i Almedalen med ett evenemang. Tänkbara frågor att lyfta kan handla om de demografiska utmaningarna med koppling till integration och tillväxt. Ytterligare förslag kan skickas till [gunne.arnesson.lovgren@skane.se](mailto:gunne.arnesson.lovgren@skane.se) och inför mötet den 17/3 har ledningsgruppen ett telefonmöte för att diskutera denna fråga vidare.

#### **9. Kommunikationsfrågor**

I kommunikationssammanhang är det viktigt att betona att det är ett funktionellt samarbete, inte att förväxla med de diskussioner som pågår om regionindelningssändringar. Ett förslag om att göra ett nyhetsbrev under mars kom upp. Kommunikationsfrågan bör vara en återkommande punkt på ledningsgruppens dagordning.

#### **10. Övrigt**

Inga övriga frågor lyftes.

#### **11. Kommande möten**

Ledningsgruppen enades om ett extra telefonmöte tisdagen den 15 mars klockan 16.30.

I övrigt är de kommande mötena:

- torsdagen den 17/3 årsmöte och möte med representantskapet i Kristianstad
- torsdagen den 28/4 ledningsgruppsmöte i Kristianstad
- onsdagen den 25/5 styrelsemöte i Kristianstad

antecknat av Gunne Arnesson Lövgren